

Guidelines for Contributors

Languages

- Please submit article manuscripts in English, French, or German, to journalofthessea@gmail.com.
- All manuscripts of articles should include abstracts in both English and French, as well as a list of key-words (in both these languages) relevant to the topics covered by the article.

Formats

- Manuscripts should be typed or pasted into a specific *JSSEA* template that is available by email from the editors.
- Articles and reviews should be formatted with only a single space after periods and colons.
- Footnote numbers should be placed after the relevant punctuation.
- Contributions in English should use Chicago Manual of Style footnote formatting for all references. Contributions in French and German should use a footnote formatting style conventional for Egyptological scholarship in those languages. Please refrain from using *ibid.*, *op. cit.*, or *loc. cit.* Exceptions from this rule are acceptable in cases where several references to the same work appear in a single footnote or in subsequent notes.
- Please add a pdf-version as a point of reference for issues such as fonts used, as well as for the intended layout of potential tables or quoted text-excerpts.
- All tables, charts and pictures should also be sent as separate files.

Fonts

- Transliterations of Egyptian text should be in Manuel de Codage format; Greek, Hebrew, and Arabic should preferably be rendered in Unicode fonts. Hieroglyphic text should ideally be encoded in Vector Office.

Images

- Pictures should have a minimum of 600dpi and ideally be submitted in .tif or .jpg formats. Please note that, while both b/w and color photographs will be accepted, printing will be in b/w only. The online edition of *JSSEA* does support color images, however. It is the responsibility of the author to obtain all copyright permissions.

Book Reviews

- Book reviews are accepted in French and English.
- Instructions for fonts for book reviews are the same as for articles.
- Reviews of books may contain footnotes. Citations should be done in Chicago style.
- A template for book reviews is also available online from the editors.
- Book reviews must be submitted to bookreviews@thessea.org

Deadline

Normal deadline for the submission of manuscripts is January 31st of each year. All submissions will be peer-reviewed. Authors may make changes after the peer-review process is complete. Once proofs are sent out, only minor corrections will be accepted.

Directives aux Auteurs

Langues de publication

- Vous pouvez soumettre votre article en anglais, en français ou en allemand à journalofthessea@gmail.com.
- Toutes les épreuves doivent inclure un résumé en anglais et en français ainsi qu'une liste de mots-clefs (également en anglais et en français) indiquant les principaux thèmes abordés dans l'article.

Mise en forme

- Le texte doit être rédigé ou inséré dans le modèle propre au *JSSEA* disponible par courriel
- Dans les articles et les comptes rendus, les points et les deux-points sont suivis d'un seul espace insécable.
- L'appel de note doit être situé après le signe de ponctuation approprié.
- Les textes en anglais doivent utiliser les notes de bas de page du style Chicago. Les textes en français et en allemand doivent employer le style conventionnellement utilisé par les chercheurs en égyptologie pour ces langues respectives. Veuillez éviter d'utiliser les abréviations latines telles que *ibid.*, *loc. cit.* et *op. cit.*, à l'exception des cas où il est fait plusieurs fois référence au même ouvrage dans une même note ou dans des notes subséquentes.
- Veuillez fournir une version PDF de votre texte à titre de référence pour d'éventuels problèmes relatifs à la fonte utilisée aussi bien que pour la disposition initiale de tableaux ou de citations.

Fontes

- La translittération de textes égyptiens doit être en format Manuel de Codage; idéalement, le grec, l'hébreu et l'arabe doivent être rédigés avec la fonte Unicode. Les textes hiéroglyphiques doivent préférablement être édités à l'aide du logiciel Vector Office.
- Les images doivent avoir une résolution minimale de 600 ppp et doivent idéalement être soumises en formats .tif ou .jpg. Notez que nous acceptons les images en noir et blanc et en couleur, cependant celles-ci seront imprimées uniquement en noir et blanc. L'édition en ligne du *JSSEA* permet néanmoins la publication d'images en couleur. Notez qu'il est de la responsabilité de l'auteur d'obtenir les droits d'auteur sur la diffusion du contenu visuel.

Comptes Rendus

- Les comptes rendus d'ouvrage sont acceptés en français et en anglais.
- Les directives concernant la fonte sont les mêmes que celles pour les articles
- Les comptes rendus peuvent contenir des notes de bas de page, le cas échéant le style Chicago doit être utilisé
- Un modèle pour les comptes rendus est également disponible par courriel
- Les comptes rendus doivent être soumis à bookreviews@thessea.org

Date de Tombée

La date limite pour soumettre un texte est le 31 janvier de chaque année. Toutes les soumissions seront évaluées par un comité de lecture. Les auteurs peuvent apporter des changements une fois que le processus de lecture est complété. Une fois que les épreuves finales sont soumises, seules des corrections mineures seront acceptées.